
 

Zápis 
z jednání Členské konference Horolezeckého klubu Ostaš 

konané dne 15. března 2024 v Polici nad Metují v hospůdce SOKOLOVNA 

 
začátek jednání: 18:00 
přítomni: dle prezenční listiny 
hosté:    
 

 
1) Na úvod předseda HKO přivítal přítomné, kterých tentokrát dorazil velmi uspokojivý 

počet (za což všem dík!). Sami členové se odměnili bouřlivým potleskem! 
 

2) Předseda předložil plénu ke schválení program členské konference. 
K předloženému návrhu nebyl vznesen žádný návrh na doplnění. 
 
Program: 
1. Zahájení členské konference 
2. Schválení programu schůze 
3. Volba pracovního předsednictva 
4. Volba komisí (mandátové, volební, návrhové) 
5. Zpráva o činnosti HKO za rok 2023 
6. Zprávu o hospodaření HKO v roce 2023 
7. Zpráva revizní komise 
8. Návrh akcí na dalších 12 měsíců 
9. Volby revizní komise 
10. Diskuse 
11. Návrh a schválení Usnesení 
12. Závěr 
 
Program členské konference byl všemi přítomnými přijat. 
 

3) Volba pracovního předsednictva a komisí 
a) vedoucím výroční členské konference byl zvolen Tomáš Hornych (většinou 
přítomných; 0 proti, 0 se zdrželo); 
b) zapisovatelem výroční členské konference byl zvolen Martin Hruška (většinou 
přítomných; 0 proti, 0 se zdrželo); 
c) volební komise byla zvolena v tomto složení – Lumír Pražák (předseda komise), 
Tomáš Čada (člen komise), a to většinou přítomných, 0 proti, 2 se zdrželi; 
d) mandátová komise byla zvolena v tomto složení – Dušan Hejl (předseda), Jiří 
Trnovský (člen komise), a to většinou přítomných, 0 proti, 2 se zdrželi; 
d) návrhová komise byla zvolena v tomto složení – Michal Stuchlík (předseda 
komise), Jiří Škop (člen komise), a to většinou přítomných, 0 proti, 1 se zdržel. 



 

 
4) Po volbě Pracovního předsednictva na výzvu vedoucího schůze oznámil předseda 

mandátové komise, že Členská konference je usnášeníschopná, a všechna 
proběhnuvší a proběhnutá hlasování budou platná. Přítomno včetně zastoupeno, 
je 48 z 83 členů klubu, kvorum pro proběhnuvší hlasování a volby je 25 hlasů. 
 

5) Předseda klubu přednesl zprávu o činnosti klubu za rok 2023. 
 

6) Hospodář přednesl zprávu o hospodaření klubu v roce 2023. 
 

7) Předseda sboru revizorů přednesl zprávu. 
 

8) Předseda přednesl návrh akcí na dalších 12 měsíců s tím, že vyzval k tomu, aby 
pozměňující návrhy zazněly v rámci diskuse. 
 

9) Na úvod navrhl vedoucí výroční schůze veřejnou volbu revizní komise. Nepadl 
žádný jiný návrh, a členská schůze veřejnou volbu schválila (48 pro, 0 proti, 0 se 
zdrželo). Vedoucí výroční schůze navrhl jako předsedu revizní komise Miroslava 
Hornycha a člena revizní komise Petra Mareše. Nepadl žádný jiný návrh, a členská 
schůze veřejnou volbu zvolila 
 
Volba revizní komise: 
Předseda revizní komise Miroslav Hornych (48 pro, 0 proti, 0 se zdrželo), 
člen revizní komise Petr Mareš (48 pro, 0 proti, 0 se zdrželo). 
 

 
10) Proběhla diskuse, v níž byla přítomnými diskutována zejména tato témata: 

 
a. Členské příspěvky 

- ČOS zvednul – mládež 200 Kč, starší 500 Kč + všichni 100 Kč na Slet,  
- ČHS – stejná výše jako vloni (dospělí 600 Kč), upozornění na možnost 

pojištění a výhody členství 
- HKO – nad 18 let 200 Kč, 10-18 let 100 Kč, 0-10 let zdarma 
- Termín 31. 3. 2024 
- Podrobnosti platby budou na webu 

 
b. O krále Ostaše (OKO) 

Způsob pořádání v minulosti tradičních závodů. Zdali: 
- může člen Petr Jenka převzít štafetu pořadatelství 
- tento závod bude pořádán pod hlavičkou HKO 

 
c. Bonati čestným členem 



 

- Oslovení Jaroslava Ulvra (Bonatiho), zdali by měl zájem se stát čestným 
členem 

 
d. CHKO 

- Členové se shodli na poslání ostré nóty CHKO, jako nesouhlasu ke stylu 
vyjednávání CHKO k povolení lezení na Ostaši 
 

e. 75 let od založení oddílu v Polici 
- Pro příležitost tohoto jubilea nechat navrhnout a nechat vyrobit výroční trička 
- Při vylezení 75 cest v okolí Police by člen získal 75% slevu na tričko 

 
f. Otevírací doba stěny o víkendu 

- Zjistit, zdali by byl prostor pro posun otevírací doby o hodinu, tj. 9 – 11 hod. 
 
g. Pivní chlazení 

- Zakoupit klubové pivní chlazení, které by bylo používáno na klubových 
akcích (lezecké zájezdy atd.), plus by bylo přes rok k zapůjčení pro členy 
oddílu 
 

h. Rozšíření stěny 
- Zjistit možnosti dalšího rozšíření horolezecké stěny 

 
 

 
11) Předseda návrhové komise přečetl návrh usnesení a následně ho Členská 

konference přijala. 47 pro, 0 proti, 1 se zdržel. 
  

 
Jednání ČK bylo ukončeno ve 20:00 hod.  Zapsal: Martin Hruška 


